
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE

Datum: 21 september ’23

Aan de voorzitter van de raad

Namen en fracties steller(s) van de vragen: 

Leon Erwich (Leefbaar3B) en Bianca Boonstra (Wij Lansingerland)

Raadsrapporteurs Gemeenschappelijke Regeling Rottemeren:

Onderwerp:
 Pekhuisbrug – Recreatieschap Rottemeren

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

1. Is het bij het college - en bij het bestuur van het Recreatieschap - bekend, dat een van de 
balustrades van de Pekhuisbrug zodanig beschadigd is, dat die met tape bij elkaar wordt 
gehouden? Zie de bij deze vragen meegestuurde foto’s. 

2. Is er aan de Pekhuisbrug uit het beschikbare 2e budget bruggen 2022, onderhoud uitgevoerd?
Zo ja, welk onderhoud is uitgevoerd? Zo nee, waarom niet?

3. Wanneer is er aan de Pekhuisbrug voor het laatst groot onderhoud gepleegd?
4. Wat is het onderhoudsschema voor schilderwerk en onderhoud van de houten delen?
5. Kunt u aangeven welke effectieve maatregelen genomen gaan worden om de beschadiging 

met spoed te repareren?
6. Voor welke datum denkt het College, dat deze herstelwerkzaamheden uitgevoerd kunnen 

worden? 

Toelichting:
Achterstallig onderhoud aan bruggen eist zijn tol.
De Pekhuisbrug, een ludieke brug over de Rotte, is een waardevol stukje erfgoed dat dringend 
opgeknapt moet worden. Het feit dat er in de 2e begroting 2022 nog 136.000 € is gereserveerd voor 
onderhoud bruggen, biedt een uitgelezen kans om dit belangrijke project aan te pakken. 

Er zijn meerdere redenen waarom de renovatie van de Pekhuisbrug van groot belang is, maar de 
investering in de renovatie van de brug zal ervoor zorgen dat deze weer voldoet aan de vereiste 
onderhoudsnormen. 
Daarnaast heeft de Pekhuisbrug een historische en culturele waarde voor de omgeving. Het is niet 
alleen een functionele oversteekplaats, maar ook een herkenningspunt en een bron van trots voor de 
lokale inwoners. Het behouden van dit stukje erfgoed draagt bij aan het behoud van de identiteit en 
geschiedenis van de Rotte.

Tot slot is duurzaamheid ook een essentiële overweging. Een grondige renovatie biedt de gelegenheid 
om moderne en milieuvriendelijke materialen en technologieën te integreren, wat de ecologische 
voetafdruk van de brug kan verminderen en de levensduur ervan kan verlengen.

Kortom, de Pekhuisbrug verdient het om gerenoveerd te worden, en de gereserveerde 136.000 € in de 
2e begroting 2022 bieden een uitstekende kans om dit te realiseren. Door te investeren in de 
opknapbeurt van deze brug kunnen we zorgen voor behoud van ons erfgoed, economische groei en 
duurzaamheid, allemaal ten gunste van de toekomstige generaties. Het is een investering die op 
meerdere niveaus vruchten zal afwerpen.

Het gebruik van plakband bij de reparatie van bruggen, zoals bij de Merwedebrug, is momenteel een 
moderne “opknap methode” maar is verre van ideaal en kan ernstige problemen met zich meebrengen. 
Plakband is geen geschikt materiaal voor structurele reparaties. Zoals u op de foto kunt zien is een lik 
verf ook geen overbodige luxe.

We hopen dat op korte termijn de reparatie en renovatie van de Pekhuisbrug gerealiseerd gaat 
worden?

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
(zie art. 37 Reglement van orde van de raad).
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